
High Performance Badminton Coach

CST Badminton Club - Montreal (QC) & Surrey (BC)

Job Type: Full-Time, Permanent

Pay Range: $18.00 - $36.00 per hour

About CST Badminton Club

CST Badminton Club is a high-performance training center with a mission to develop future champions - from

grassroots to international podiums. Our coaching staff includes world-class professionals and Olympians,

and we are committed to preparing our players for the highest levels of competition, including qualification for

the 2028 Olympic Games.

Key Responsibilities

- Plan, develop, and lead training and practice sessions

- Coordinate competitive schedules and international tournament calendars

- Motivate and prepare athletes for national and international events

- Analyze and evaluate player performance to provide technical feedback

- Participate in and lead coaching clinics or workshops

- Present at coaching conferences or symposiums

- Prepare elite athletes for Olympic qualification (2028)

- Build and lead a junior development program targeting the World Junior Championships

Required Qualifications

- Proven experience coaching elite athletes at the national/international level

- Must have coached a top 20 world-ranked player or personally held a top 20 world ranking within the past

20 years

- Excellent communication, leadership, and organizational skills

- Ability to work flexible hours including evenings, weekends, and international travel

Benefits

- Access to on-site gym and fitness center

- Free on-site parking

- Hybrid work option (partial work-from-home)

- Opportunity to work with Olympic-level athletes and coaches



How to Apply

Send your resume and a brief cover letter to:

Email: montrealcst@gmail.com

Please indicate your preferred location (Montreal or Surrey) in the subject line.



Entraîneur de Badminton - Haute Performance

CST Badminton Club - Montréal (QC) & Surrey (BC)

Type de poste : Temps plein, Permanent

Salaire : 18,00 $ - 36,00 $ de l'heure

À propos de CST Badminton Club

CST Badminton Club est un centre d'entraînement de haute performance dont la mission est de former les

champions de demain - du niveau débutant jusqu'au podium international. Notre équipe comprend des

entraîneurs de classe mondiale et des olympiens. Nous nous engageons à préparer nos athlètes aux plus

hauts niveaux de compétition, y compris les qualifications pour les Jeux olympiques de 2028.

Responsabilités principales

- Planifier, développer et diriger les séances d'entraînement

- Coordonner les calendriers de compétitions et les tournois internationaux

- Motiver et préparer les athlètes pour les compétitions nationales et internationales

- Analyser et évaluer les performances des joueurs pour fournir un retour technique

- Participer à l'animation de stages ou ateliers d'entraîneurs

- Présenter lors de conférences ou symposiums d'entraîneurs

- Préparer les athlètes de haut niveau pour la qualification olympique (2028)

- Développer un programme junior visant les Championnats du monde juniors

Qualifications requises

- Expérience prouvée dans l'encadrement d'athlètes de niveau national/international

- Avoir entraîné un joueur classé parmi les 20 meilleurs au monde ou avoir été soi-même classé dans le top

20 mondial au cours des 20 dernières années

- Excellentes compétences en communication, en leadership et en organisation

- Disponibilité pour travailler le soir, les fins de semaine et voyager à l'international

Avantages

- Accès au centre de remise en forme sur place

- Stationnement gratuit sur place

- Option de travail hybride (partiellement à distance)

- Possibilité de collaborer avec des athlètes et entraîneurs de niveau olympique



Comment postuler

Envoyez votre CV accompagné d'une courte lettre de motivation à l'adresse suivante :

Courriel : montrealcst@gmail.com

Veuillez indiquer votre lieu de préférence (Montréal ou Surrey) dans l'objet du courriel.


